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Dziękujemy z całego serca, że
nas od tylu lat wspieracie w

tej pięknej fundacyjnej
działalności i że dzięki Wam

możemy pomagać.

Bez Was nie byłoby to
możliwe.
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Priorytetem w naszej Fundacji jest zapewnienie ciężko chorym
dzieciom stałej i systematycznej rehabilitacji, dzięki której nasi
podopieczni mają szansę na życie bez bólu i nie cofanie się w

rozwoju fizycznym i ruchowym.
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Emilka skończyła niedawno 15 lat.

Dziewczynka choruje na małogłowie

i opóźniony rozwój psychoruchowy.

Ma mózgowe porażenie dziecięce

oraz encefalopiatię nieokreśloną.

Emilka ma jeszcze młodszego

braciszka, który choruje na autyzm.

Od kilku lat wspieramy całą rodzinę.

15 urodziny Emilki

20 pa�dziernika 2023
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1 listopada Julcia obchodziła swoje 15

urodziny. Dziewczynka choruje na

czterokończynowe porażenie

mózgowe. Gdy się urodziła, ważyła

mniej niż kilogram. Julcia jest jedną z

naszych pierwszych podopiecznych.

Gdy zaczęliśmy pomagać Jej

Rodzinie miała dwa latka. Dziś jest

nastolatką.

15 urodziny Julci

1 listopada 2023

https://miedzyniebemaziemia.pl/dzieci/julcia-pokorska-31/


26 listopada Karolinka obchodziła

swoje 30 urodziny. Karolina przez

całe swoje życie zmaga się z

Zespołem Retta, który odebrał jej

mowę i możliwość poruszania się.

Karolina jest naszą najstarszą

podopieczną.

26 listopada 2023

Lenka obchodziła niedawno swoje 15

urodziny. Dziewczynka choruje na

Zespół Retta, który jest chorobą

postępującą i stopniowo coraz

bardziej uzależnia Lenkę od opieki

rodziców i rehabilitantów. 

15 urodziny Lenki

25 listopada 2023
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30 urodziny Karolinki

M I E D Z Y N I E B E M A Z I E M I A . P L / D Z I E C I / L E N K A - S L E D Z K A /

https://miedzyniebemaziemia.pl/dzieci/karolinka-burzynska/
https://miedzyniebemaziemia.pl/dzieci/lenka-sledzka/


Tomek na jesiennym
spacerze
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M I E D Z Y N I E B E M A Z I E M I A . P L / D Z I E C I / T O M E K - D L U G O S Z /

,,Udało się!

Łamiąc wszystkie zasady poszliśmy z Tomkiem

na spacer. Chłopiec bardzo tego potrzebował.

Rzadko mamy możliwość spacerowania. Często

nasze „spacery” polegają na tym, że ubieram

Tomka ciepło i wystawiam na balkon. 

Syn bardzo lubi spacerować. Zwłaszcza

jesienią.

Na ziemi leży pełno liści, które pięknie

szeleszczą, co daje mu efekt terapii dźwiękiem.

No i lecą nadal kasztany, które tak lubi ze mną

zbierać.

Pozdrawiamy serdecznie!”

M A M A  T O M K A ,  D O R O T A  D Ł U G O S Z

Jak mówi Pani Dorota, wady Tomka są

tak skomplikowane i mnogie, że jego

chorobę można nazwać Zespołem

Tomka Długosza. Tomek choruje na

zaburzenia ośrodkowej koordynacji

ruchowej, zaburzenia neurorozwojowe,

uszkodzoną korę wzrokową, stopę

końsko-szpotawą, łokciowe ustawienie

kończyn górnych, obustronne

zwichnięcie stawów biodrowych, refluks

żołądkowo-przełykowy, alergie

pokarmowe, pneumocystozę, astmę

oskrzelową wczesnodziecięca, padaczkę,

postępujący zanik móżdżku, podejrzenie

wady genetycznej Zespół Freemana –

Sheldona.

https://miedzyniebemaziemia.pl/dzieci/tomek-dlugosz-57/


Ortezy dla Kubusia
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,,Bardzo dziękujemy Fundacji Między

Niebem a Ziemią za sfinansowanie

zakupu ortez. Jesteśmy bardzo wdzięczni

za każdy rok od kiedy otoczyliście nas

swoją opieką, pomocą i wsparciem.” 

M A M A  K U B U S I A

Do Patryka dziś przyszedł

Mikołaj!

„Pozdrowienia dla kochanej Fundacji

Między Niebem a Ziemią i wszystkich

darczyńców oraz pracowników.

Całusy od Patryka z rodzicami.”

Mikołajkowe
pozdrowienia od

Patryka

P A T R Y K  Z  R O D Z I C A M I

M I E D Z Y N I E B E M A Z I E M I A . P L / D Z I E C I / P A T R Y K - T OM A /

https://miedzyniebemaziemia.pl/dzieci/kubus-mazurkiewicz-621/
https://miedzyniebemaziemia.pl/dzieci/patryk-toma-34/


Choroba Igora oczami
Jego Rodzic�w
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„Najtrudniejsza dla mnie w chorobie syna jest…

bezsilność. Gdy on cierpi, a my nie możemy mu

pomóc. Gdy ma napady padaczkowe, a ja nie

mogę zrobić nic, żeby je zatrzymać … Faceci są

tak skonstruowani, że nam jest ciężej tego typu

sytuację zaakceptować. Do choroby dziecka

podchodzimy bardziej osobiście i emocjonalnie

niż kobiety. Nie wszyscy potrafią się przełamać.

Ja mam to jednak za sobą i bardzo się cieszę…”

G R Z E G O R Z  M U S I A Ł O W S K I ,  O J C I E C
I G O R A  C H O R E G O  N A  W A D Ę

R O Z W O J O W Ą  M Ó Z G U  W
W Y W I A D Z I E  D O  K S I Ą Ż K I  „ M Ę S K I

Ś W I A T ” .

Igor od lat jest pod opieką naszej

Fundacji. Cieszymy się, że możemy

finansować jego rehabilitację, o której z

kolei mama Igorka pisze tak:

,,CUD...

dla każdego ten wyraz ma inne znaczenie...

Dla mnie CUDem jest kiedy Igor , podaje się

terapii bez płaczu, stresu... Kiedy akceptuje

dotyk terapeuty. 

Igor nie jest łatwym pacjentem bo ma tak

ogromną nadwrażliwość, że każde muśnięcie

nawet jest dla niego cierpieniem...

Ale są ręce, które leczą.

Dziękuję Gabinetowi Rehabilitacji Medycznej

Anny Wasielewskiej za to, że jesteś jedna na

milion.

Dziękuję Fundacji Między Niebem a Ziemią, że

dzięki wam Igor może kontynuować terapię u

tak wyjątkowej fizjoterapeutki.”

https://miedzyniebemaziemia.pl/dzieci/igorek-musialowski-55/


Oliwka niezwykła
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,,3go grudnia obchodzimy Światowy Dzień Osób z Niepełnosprawnościami. 

Ja nie lubię słowa "niepełnosprawna", dlatego właśnie przerobiłam go na "niezwykła". W tym

naszym niezwykłym świecie odkrywamy się na nowo.

Spotkałam się też z określeniem "parasprawny", które pięknie oddaje kompensację jakiegoś braku

innym atutem. Osoby z deficytami, często ćwiczą od najmłodszych lat bardzo intensywnie, od

małego wyrabiają sobie nawyk walki o siebie. Osoby z niepełnosprawnością to przewodnicy po

świecie empatii, uważności, radości z małych rzeczy, które w istocie są wielkimi. 

Tych osób jest sporo wśród nas. Wystarczy je tylko

dostrzec, nie bać się, być z nimi.

Wiecie, to cudowne uczucie jak słyszę, jak

naturalnie dzieci w przedszkolu wspierają Olisię

pomocą i bawią się z nią raczkując. Dzięki temu jej

rozwój społeczny bardzo ruszył do przodu. Oliwka

jest jeszcze małym dzieckiem. Z pewnością

dostrzega, że jest inna ale jeszcze nie zadała mi

najtrudniejszych pytań.

,,Dlaczego nie mogę chodzić tak jak inni?”

,,Kiedy będę chodzić?”

Ona wie, że robimy wszystko, co w naszej mocy ale

cała reszta w rękach ludzi, którzy zechcą ją

przyjąć, taką jaką jest, bo życie to nie jest koncert

życzeń i i choć dużo to nie wszystko od nas zależy.

Po to właśnie jest ten dzień, żeby zawsze pamiętać,

że osoby niezwykłe chcą być kochane, akceptowane,

mieć przyjaciół. To determinuje ich do jeszcze

większego wysiłku, żeby zawalczyć o siebie.

Uczmy się od dzieci jak być z niepełnosprawnymi.

Jesteśmy wdzięczni za każdą darowiznę

podarowaną z serca na leczenie Oliwki.” 

R O D Z I C E  O L I W K I



M I E D Z Y N I E B E M A Z I E M I A . P L / D Z I E C I / M I C H A S - K OWA L C Z Y K /

Turnus rehabilitacyjny
Michałka
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,,Już myśleliśmy, że turnus, który planowaliśmy już rok wcześniej nie zostanie zrealizowany.

Wiecie przecież jak ten rok bardzo pokrzyżował nasze plany i marzenia.

Ale udało się i ostatnim „rzutem na taśmę” spakowaliśmy walizki i Panowie pojechali na turnus.

To był bardzo trudny tydzień dla Michałka.

Nawet nie zdawaliśmy sobie sprawy, że byliśmy w Centrum Marzenia tak dawno, bo 4 lata temu.

Ale Misiu pamiętał to miejsce. Jak tylko podjechał z tatusiem na parking ośrodka bardzo się

rozpłakał, bo już wiedział, że nie przyjechał na wczasy.

Ale był bardzo dzielny i pomimo dużego oporu współpracował z terapeutami i rehabilitantami, za co

bardzo dziękujemy całemu personelowi Centrum Rehabilitacji Dzieci i Młodzieży „Marzenia”.

Wielkie podziękowania dla Fundacji Między Niebem a Ziemią i jej darczyńców.

Dzięki wsparciu finansowemu z fundacji mogliśmy z Michałkiem pojechać na wielospecjalistyczny

turnus rehabilitacyjny, którego koszt niestety przerasta nasze możliwości finansowe. Dziękujemy!”

R O D Z I C E  M I C H A Ł K A  C H O R E G O  N A
A U T Y Z M ,  C I Ę Ż K I E  W A D Y  S E R C A  O R A Z

D Z I E C I Ę C E  P O R A Ż E N I E  M Ó Z G O W E

https://miedzyniebemaziemia.pl/dzieci/michas-kowalczyk-622/


W�zek dla Klary
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„Kochana Fundacjo!

Serdecznie dziękujemy za dofinasowanie

zakupu nowego wózka dla naszej córki Klary.

Jesteśmy ogromnie wdzięczni darczyńcy,

który niczym Święty Mikołaj przekazał środki

finansowe Fundacji Między Niebem a Ziemią

na ten cel.

Dzięki niemu Klara dostała przed świętami

cudowny prezent: nowy inwalidzki wózek

spacerowy. 

Nasza córka - mimo wielu schorzeń - jest

bardzo wesołą dziewczynką, lubi poznawać

nowe miejsca. W nowym wózku będzie razem

z nami zwiedzać Świat!” 

P I S Z Ą  K A S I A  I  P I O T R
K O L E N K I E W I C Z O W I E ,  R O D Z I C E
N I E U L E C Z A L N I E  C H O R E J  K L A R Y

Ortezy dla Dawidka
"Kochana Fundacjo,

z całego serca dziękujemy za sfinansowanie

nowych ortez dla Dawida. W tym roku

mieliśmy bardzo dużo wydatków

"nadprogramowych" a ortezy trzeba było

pilnie kupić, bo z poprzednich nasz synek

wyrósł. 

Jesteśmy bardzo wdzięczni że znalazł się

darczyńca który zechciał sfinansować sprzęt

tak bardzo potrzebny do codziennego

funkcjonowania. Teraz Dawid może

bezpiecznie ćwiczyć bez obaw o jego stopy."

R O D Z I C E  D A W I D A ,
J O A N N A  I  P A W E Ł



Piękny list z
podziękowaniem
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Ten list dedykujemy wszystkim, którzy wspierają

naszą fundację w działalności pomocowej - te słowa są

także dla Was, a przyszły na ręce naszej Pani Prezes:

„Droga Sylwio,

Bardzo chciałabym podziękować za to jak zmieniłaś moje życie. 

Miałam zaszczyt poznać Cię dwa lata temu na spotkaniu fundacyjnym. Zrobiłaś wówczas na mnie

ogromne wrażenie, najbardziej tym, że tak bardzo Ci się chce pomagać i robisz to w taki sposób.

Dwa lata temu na pytanie jak wygląda moje życie odpowiedziałabym, że jest trudne i bez

perspektyw.

Dzisiaj na to samo pytanie powiem, że jestem szczęśliwa a moje życie jest dobre, choć nie bez

wyzwań. To dzięki Tobie i spotkaniom fundacyjnym dla Mam dzieci z niepełnosprawnościami

nauczyłam się być szczęśliwą, chociaż moje życie jest dalej trudne. Już wiem, że szczęście jest

decyzją. A ja każdego dnia mam za co być wdzięczna. 

Odkąd znam Fundację w moim życiu dzieją się takie ciche cuda, drobiazgi każdego dnia, które

sprawiają, że się uśmiecham. Przez ten czas udało mi się zrealizować kilka tematów, które

dotychczas pozostawały w sferze marzeń. Dzięki Tobie poznałam super kobiety w których gronie

czuję się dobrze i wiem, że nie jestem już sama. To bardzo ważne.

Wiesz… od niedawna potrafię stanąć z podniesioną głową i powiedzieć: „Jest dobrze, radzę sobie, a

nawet jeśli coś się zdarzy nie jestem sama.” Dla mnie zaszczytem jest Cię znać i dziękuję za

wszystko to, co dla nas robisz. Oczywiście bardzo dziękuję za wsparcie finansowe, bo mówiąc

kolokwialnie z czegoś tę rehabilitację mojej córeczki trzeba opłacić. Odkąd należymy do Fundacji

mam zdjęty z pleców ogromny ciężar. Bardzo Ci za to dziękuję! 

Z całego serca Ci dziękuję za to, że pierwszy raz od kilku lat uważam, że ten kończący się rok był

dla mnie dobry. Fajnie jest tak się czuć.

Mówi się: „Niech dobroć, którą czynisz wróci do Ciebie ze zdwojoną siłą.”

Ja jestem przekonana, że jeśli do Ciebie wróci tyle dobra, ile robisz dla innych, będziesz nim

zasypana!!!!

Dziękuję za Twoją obecność w moim życiu i za to, że dzięki Tobie tak wiele się zmieniło.”



Działalno�� Fundacji
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Cuda dzieją się wokół nas, tylko często w ferworze życia i

codziennych obowiązków – nie dostrzegamy ich.

F R A G M E N T  K S I Ą Ż K I
, , M I Ę D Z Y  N I E B E M  A  Z I E M I Ą .  K S I Ą Z K A  P E Ł N A  C U D Ó W "

https://miedzyniebemaziemia.pl/podopieczni/


Spotkania dla mam
Wrocław
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W ostatnim kwartale spotkania dla Matek dzieci z niepełnosprawnościami z Wrocławia

prowadziła psycholożka Krystyna Pawelec, która od wielu lat współpracuje z naszą

Fundacją. Poruszyła z kobietami wiele ważnych tematów.

Te spotkania to nie tylko możliwość rozwoju osobistego ale także spotkanie w gronie

kobiet, które rozumieją się bez słów. Łączy je bowiem taka sama część życia - ciężko

chore dzieci. 

Spotkania odbywały się dzięki Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej we

Wrocławiu, który finansuje ich koszt.

W grudniu matki dzieci z niepełnosprawnościami spotkały się na uroczystej, świątecznej

kolacji, gdzie kolędowały i słuchały inspirujących, świątecznych historii.

K L I K N I J  T U T A J ,  A B Y
P R Z E C Z Y T A Ć  W I Ę C E J

https://miedzyniebemaziemia.pl/kobiety-miedzy-niebem-a-ziemia-2/
https://miedzyniebemaziemia.pl/kobiety-miedzy-niebem-a-ziemia-2/
https://miedzyniebemaziemia.pl/kobiety-miedzy-niebem-a-ziemia-2/


Również w Trójmieście w ostatnim kwartale spotykały się Matki dzieci z

niepełnosprawnościami. Tutaj na spotkania przyjechała prezeska naszej Fundacji Sylwia

Zarzycka, która co jakiś czas odwiedza każde miasto i spotyka się z kobietami.

Na wspólne kobiece spotkania nasze trójmiejskie Kobiety zaprasza również co jakiś czas

klinika Novique Medycyna Estetyczna i Antiaging. Odbywają się tam wtedy wspaniałe

wykłady na temat dbałości o zdrowie i urodę.

Dziękujemy ogromnie właścicielce Kliniki - Pani Izabeli Toporskiej-Łukaszuk za

możliwość spotkań w tak pięknym miejscu!

Spotkania dla mam
Tr�jmiasto
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K L I K N I J  T U T A J ,  A B Y
P R Z E C Z Y T A Ć  W I Ę C E J

https://miedzyniebemaziemia.pl/kobiety-miedzy-niebem-a-ziemia-2/
https://miedzyniebemaziemia.pl/kobiety-miedzy-niebem-a-ziemia-2/
https://miedzyniebemaziemia.pl/kobiety-miedzy-niebem-a-ziemia-2/


Warszawskie spotkania w ostatnich miesiącach prowadziła Emilia Bagorro. To był debiut

naszej prowadzącej. Emilia jest Mamą ciężko chorej Basi, którą wspieramy od wielu lat.

W związku z tym, że chcemy dawać możliwość rozwoju Matkom dzieci z

niepełnosprawnościami, dajemy tym z nich, które mają odpowiednie kompetencje,

możliwość prowadzenia warsztatów.

Pasją Emilii od zawsze była nauka i rozwój. Jest trenerką. Ukończyła wiele kierunków w

tym zakresie. Nie pracuje zawodowo z uwagi na całodobową opiekę nad Basią.

Postanowiliśmy wykorzystać umiejętności Emilii i zaproponować jej prowadzenia dwóch

warszawskich spotkań. Było wspaniale!

Spotkania dla mam
Warszawa
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K L I K N I J  T U T A J ,  A B Y
P R Z E C Z Y T A Ć  W I Ę C E J

A w grudniu w Warszawie odbyło

się świąteczne spotkanie dla Mam

dzieci z niepełnosprawnościami,

gdzie kobiety wspólnie kolędowały

i rozmawiały przy pysznej kolacji.

https://miedzyniebemaziemia.pl/kobiety-miedzy-niebem-a-ziemia-2/
https://miedzyniebemaziemia.pl/kobiety-miedzy-niebem-a-ziemia-2/
https://miedzyniebemaziemia.pl/kobiety-miedzy-niebem-a-ziemia-2/


W listopadzie po dłuższej przerwie odbyło

się spotkanie wytchnieniowe dla Mam dzieci

z niepełnosprawnościami z Katowic i okolic.

Tym razem spotkanie dotyczyło

świadomości swoich potrzeb, odkrywania i

budowania swojej wartości oraz stawiania

granic. Było też o tym, jak zadbać o siebie. 

Spotkanie prowadziła trenerka i coach Renia

Burdaś, której bardzo dziękujemy za piękny

i wartościowy czas!

Spotkania dla mam
Katowice
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Spotkania dla mam
Gorz�w Wielkopolski

Spotkania dla Mam dzieci z niepełnosprawnościami z Gorzowa Wlkp. i okolic w ostatnim

kwartale były możliwe dzięki Regionalnemu Ośrodkowi Polityki Społecznej w Zielonej

Górze, który sfinansował ich organizację. Każde spotkanie prowadził inny specjalista.

Kobiety mogły zgłębić wiedzę z zakresu rozwoju osobistego, prawa, czy psychologii.

W grudniu natomiast Panie spotkały się na świątecznej kolacji, gdzie wspólnie kolędowały

i wiele rozmawiały. To był wspaniały czas!



Wiecz�r Charytatywny
w Gda�sku
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27 października odbył się nasz pierwszy w tym roku wieczór charytatywny w

Gdańsku. Gościł nas w tym roku hotel Hilton Gdańsk. Wieczór trójmiejski prowadził

Marcin Żebrowski. Wystąpili muzycy jazzowi - Artur Jurek i Dariusz Herbasz. 

Z E B R A N A  W
G D A Ń S K U  K W O T A  T O :

201.000 zł



Wiecz�r Charytatywny
we Wrocławiu
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17 listopada odbył się kolejny nasz wieczór charytatywny – we Wrocławiu.

Spotkaliśmy się w hotelu DoubleTree by Hilton. Wieczór prowadził Hubert

Urbański. Wystąpiły: Katarzyna Jurewicz oraz Agnieszka Bisikirska.

Z E B R A N A  W E  W R O C Ł A W I U
 K W O T A  T O :

170.880 zł



Wiecz�r Charytatywny
w Krakowie

S T R O N A  2 0

24 listopada w hotelu Hilton Garden Inn w Krakowie odbył się nasz trzeci wieczór

charytatywny. Uroczystość prowadził Irek Bieleninik. Wystąpiła zaś Katarzyna

Retelewska.

Z E B R A N A  W
K R A K O W I E  K W O T A  T O :

171.200 zł



Wiecz�r Charytatywny
w Warszawie

S T R O N A  2 1

7 grudnia spotkaliśmy się na ostatnim w tym roku wieczorze charytatywnym – w

Warszawie, w pięknym Hotelu Warszawa. Uroczystość prowadził Jarosław Kuźniar.

Wystąpiła aktorka i wokalistka Joanna Lewandowska.

Z E B R A N A  W  W A R S Z A W I E
K W O T A  T O :

206.730 zł



Inicjatywy dla Fundacji
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W tym roku zrobiliśmy wspólnie wiele dobrego. Szczególne
podziękowania w imieniu podopiecznych Fundacji należą się naszym

Przyjaciołom, bez których nie byłoby to możliwe. 

https://miedzyniebemaziemia.pl/przyjaciele/
https://miedzyniebemaziemia.pl/przyjaciele/
https://miedzyniebemaziemia.pl/przyjaciele/


5 października w Operze Leśnej, w Sopocie odbyła się gala Fundacji im. Ks. Jana

Kaczkowskiego „Okulary ks. Jana Kaczkowskiego. Nie widzę przeszkód”.

Wśród 10 nominowanych z całego kraju do tegorocznego wyróżnienia osób była

prezeska naszej Fundacji – Sylwia Zarzycka. Serdecznie gratulujemy!!!

Nagroda Okulary ks.
Kaczkowskiego
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Kawa z logo Fundacji

Kawy z logo naszej Fundacji jeszcze nie

było.

Na ten pomysł cudowny wpadła firma

Erga Caffe, która podczas wieczoru

charytatywnego w Krakowie ufundowała

kawę dla naszych gości, a na kawie

wydrukowała logo naszej Fundacji.

Dziękujemy! My byliśmy zachwyceni.



Nasza Fundacja została partnerem społecznym filmu “Święto Ognia” w reżyserii Kingi

Dębskiej, który zdobył nagrody na tegorocznym festiwalu filmowym w Gdyni.

Bohaterką filmu jest m.in.: Anastazja - dziewczyna z porażeniem mózgowym, która -

mimo choroby - patrzy na świat z radością i zachwytem. W naszej Fundacji większość

dzieci cierpi na porażenie mózgowe, nie jest samodzielna, zaś współczesna medycyna

nie zna lekarstwa na tę chorobę. Te dzieci zazwyczaj są otoczone ogromną miłością

swoich rodziców i są szczęśliwe.

Film “Święto Ognia” jest piękny, optymistyczny i ciepły. Jego uroczysta premiera

odbyła się 3 października w kinie Cinema City Sadyba w Warszawie. Na tej premierze

byli wszyscy twórcy filmu, wszyscy wybitni aktorzy. Byliśmy też i my. To był zaszczyt

partnerować temu filmowi. Zachęcamy Państwa do jego obejrzenia.

Premiera filmu
,,�więto Ognia”
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19 października w Multikinie Ursynów w Warszawie odbył się specjalny pokaz filmu

„Święto Ognia”, zaś po nim panel dyskusyjny prowadzony przez prezeskę naszej

Fundacji Sylwię Zarzycką.

W panelu brali udział:

- autor książki „Święto Ognia”, na bazie której powstał scenariusz filmu Jakub Małecki;

- reżyserka i scenarzystka filmu Kinga Dębska,

- aktor grający główną rolę w filmie Tomasz Sapryk

oraz rodzice dzieci z niepełnosprawnościami związani z naszą fundacją:

- Magdalena Krajewska, Michał Krajewski, Justyna Kulasińska, Marek Kulasiński, Beata

Mrotek, Dawid Mrotek,

- Baba od polskiego Aneta Korycińska.

To był piękny i wzruszający czas! Wiele historii z życia wziętych, o których opowiada

film „Święto Ognia” - rodziców, którzy wybrali szczęście pomimo choroby dziecka i

trudnych okoliczności.

To historie ojców, którzy jak Poldek z filmu, kochają bezgranicznie swoje dzieci i

wspierają swoje żony w trudnych chwilach. Historie matek, które „wstają z kolan” i

wybierają życie.

Dziękujemy Pani Magdalenie Lewickiej, członkini zarządu Multikino oraz Kinu Świat za

możliwość zorganizowania pokazu filmu i panelu.

Pokaz specjalny filmu
,,�więto Ognia” w Warszawie
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Już po raz piąty można było w tym

roku nabyć piękne, ręcznie malowane

bombki, których pomysłodawczynią

jest Pani Aleksandra Kołpa. Pani Ola

co roku kupuje 400 sztuk bombek

robionych specjalnie dla naszej

Fundacji, a my całość kwoty z ich

sprzedaży przeznaczamy na wsparcie

naszych podopiecznych. Dziękujemy

ogromnie za ten dar!

Dla wielu osób posiadanie bombki

fundacyjnej stało się już tradycją i

gromadzą swoją kolekcję.

Tegoroczne bombki
�wiąteczne dla Fundacji
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K L I K N I J  N A  B O M B K Ę ,  A B Y
O B E J R Z E Ć  P O P R Z E D N I E

E D Y C J E  N A S Z Y C H  B O M B E K
Ś W I Ą T E C Z N Y C H

https://miedzyniebemaziemia.pl/bombka-dla-fundacji/
https://miedzyniebemaziemia.pl/bombka-dla-fundacji/
https://miedzyniebemaziemia.pl/bombka-dla-fundacji/
https://miedzyniebemaziemia.pl/bombka-dla-fundacji/
https://miedzyniebemaziemia.pl/bombka-dla-fundacji/
https://miedzyniebemaziemia.pl/bombka-dla-fundacji/


Od 13 lat, podczas każdego z naszych Wieczorów Charytatywnych, pomaga nam wiele

dzieci. Są zawsze wspaniali! Pełni entuzjazmu i pasji, bez barier i ograniczeń, chętni do

pomocy.

Chcielibyśmy podziękować wszystkim naszym wolontariuszom, którzy z wielką pasją i

odpowiedzialnością pomagali nam w tym roku w Gdańsku, Wrocławiu, Krakowie i

Warszawie podczas naszych wieczorów charytatywnych.

Podziwiamy rodziców, którzy uczą od wczesnych lat swoje dzieci pomagania, hojności i

wrażliwości na drugiego człowieka. To zawsze procentuje! Wiele dzieci pomaga nam w

każdym roku. Patrzymy jak dorastają.

Oto zdjęcia naszych wspaniałych tegorocznych wolontariuszy:

Nasi wolontariusze
S T R O N A  2 7



Od połowy listopada w Kancelarii Eversheds Sutherland trwałą wyjątkowa zbiórka wśród

pracowników. Dzięki ich wielkim sercom udało się ufundować jednemu z naszych

podopiecznych, Kamilkowi, wyjątkową paczkę. Ogromnie dziękujemy zespołowi

Eversheds Sutherland, a w szczególności Pani Sylwii Kocyk za organizację tegorocznej

zbiórki.

Kamilek jest radosnym sześciolatkiem, chorującym na Zespół Dandy-Walkera oraz szereg

innych wad. Mama Kamilka, Pani Kinga, jest samodzielną mamą. Kancelarii Eversheds

Sutherland udało się zakupić wymarzone przez rodzinę produkty, takie jak między

innymi środki do pielęgnacji, specjalny wibrator logopedyczny, który wesprze Kamilka w

procesie terapii oraz kilka innych niespodzianek. Pięknie dziękujemy za wspaniały

prezent świąteczny dla Kamilka i Pani Kingi.

Prezent �wiąteczny dla
Podopiecznego od Kancelarii

Eversheds Sutherland

S T R O N A  2 8



W grudniu również w Kancelarii Łaszczuk i Wspólnicy trwała zbiórka na rzecz jednego z

naszych Podopiecznych. Szczególne podziękowania należą się Pani Renacie Misiewicz,

która jest pomysłodawczynią tej inicjatywy. Dziękujemy również wszystkim

pracownikom Kancelarii za zaangażowanie i otwarte serca. Kancelaria Łaszczuk i

Wspólnicy zdecydowała się wesprzeć rodzinę małego Krzysia.

Krzyś jest siedmiolatkiem i choruje na czterokończynowe dziecięce porażenie mózgowe.

Mama Krzysia oraz jego starszej siostry, Nikoli, znalazła się w ogromnie trudnej sytuacji -

mąż Pani Izabeli popełnił w 2016 roku samobójstwo. Rodzina Krzysia znalazła się w

gronie naszych Podopiecznych w ubiegłym roku. Ogromnie się cieszymy, że udało się

stworzyć dla nich tak piękny prezent, w którym znalazły się między innymi ciepłe

ubrania dla całej rodziny, zabawki sensoryczne dla Krzysia, wymarzona poduszka do

spania dla małej Nikoli oraz wiele innych niespodzianek.

A poniżej (niecały) zespół Elfów i Mikołajów. Im oraz całej Kancelarii Łaszczuk i

Wspólnicy serdecznie dziękujemy za wsparcie.

Prezent �wiąteczny dla
Podopiecznego od Kancelarii

Łaszczuk i Wsp�lnicy
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Zapraszamy serdecznie do przeczytania wywiadu z Sylwią Zarzycka, który

opublikowany został we wrześniu w magazynie Wysokie Obcasy:

Wywiad magazynu Wysokie
Obcasy z Sylwią Zarzycką
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„-Czego przez te jedenaście lat
dowiedziała się pani o życiu?

Praca w fundacji nauczyła mnie
wdzięczności za wszystko co mam.
Nauczyła mnie cieszyć się z drobnych
rzeczy. Dzięki fundacji moje problemy
praktycznie przestały istnieć. Otworzyła
mi też oczy na kwestie hojności, dzielenia
się i dobroczynności. Kiedyś myślałam, że
dzielić się mogą tylko ci, którzy mają
pieniądze.

Dziś wiem, że hojność i chęć wspierania
innych nie ma nic wspólnego z wielkością
naszych finansów, tylko z sercem. Nie
zawsze pomagają ci, którzy mają dużo.
Ileż razy widziałam osoby, które mają
niewiele, a tym co mają chcą się
podzielić.

Zauważyłam też, że niekiedy ludzie,
którzy mają tak naprawdę wszystko co
wydaje się potrzebne, by czuć się
szczęśliwymi i spełnionymi, sami sobie
stwarzają wiele różnych problemów…”

 S Y L W I A  Z A R Z Y C K A
P R E Z E S  F U N D A C J I  M I Ę D Z Y

N I E B E M  A  Z I E M I Ą

C Z Y T A J  A R T Y K U Ł

https://www.wysokieobcasy.pl/wysokie-obcasy/7,163229,30135471,poczulam-ze-pomaganie-innym-wypelnia-pustke-ktora-towarzyszyla.html?fbclid=IwAR1LVNV1J0QeqH4IhQfVPhR8G6HVv4cpUPUOepQTAhBBUbRnW1eZ34VPYLk
https://www.wysokieobcasy.pl/wysokie-obcasy/7,163229,30135471,poczulam-ze-pomaganie-innym-wypelnia-pustke-ktora-towarzyszyla.html?fbclid=IwAR1LVNV1J0QeqH4IhQfVPhR8G6HVv4cpUPUOepQTAhBBUbRnW1eZ34VPYLk
https://www.wysokieobcasy.pl/wysokie-obcasy/7,163229,30135471,poczulam-ze-pomaganie-innym-wypelnia-pustke-ktora-towarzyszyla.html?fbclid=IwAR1LVNV1J0QeqH4IhQfVPhR8G6HVv4cpUPUOepQTAhBBUbRnW1eZ34VPYLk


Życzenia �wiąteczne
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W imieniu naszych wspaniałych podopiecznych, fundacyjnych rodziców, opiekunów
oraz całego zespołu Fundacji Między Niebem a Ziemią chcielibyśmy życzyć Wam

cudownych, błogosławionych Świąt Bożego Narodzenia. Niech przyszły rok będzie dla
Was pomyślny, radosny i pełny ciepła. Życzymy Wam dużo spokoju, zdrowia, miłości i

wszystkiego co najlepsze. Niech 2024 rok będzie piękny i wyjątkowy.

Ż Y C Z Y  S Y L W I A  Z A R Z Y C K A  W R A Z  Z  Z E S P O Ł E M
F U N D A C J I  M I Ę D Z Y  N I E B E M  A  Z I E M I Ą



"Kochana Fundacjo,

W imieniu swoim i Piotrusia z całego serca dziękuję za 10 lat pomocy, którą w
różnych formach otrzymywaliśmy od Fundacji. 

Przez te wszystkie lata czuliśmy się całościowo zaopiekowani i bezpieczni, gdyż
część potrzeb wynikających z ciężkiej niepełnosprawności synka była już poza
naszym zmartwieniem.

Na przestrzeni lat stan Piotrusia, mimo ogromu pracy, pogarszał się. Na skutek
problemów z biodrami, z dziecka kroczącego z moją pomocą, stał się pacjentem
leżącym i cierpiącym z bólu. Dla Niego rehabilitacja jest konieczna, by nie było
gorzej, by mniej bolało.

Sylwio, przez całą dekadę byłaś z nami…
Dzięki Tobie zaczęłam myśleć o sobie, wychodzić z domu, mieć jeszcze większą
siłę by stawić czoła temu, co dla mnie zaplanował Bóg.

Jeszcze raz bardzo za wszystko dziękuję składając życzenia rodzinnych Świąt
Bożego Narodzenia i siły do działania w kolejnych latach.” 

O L G A  I  P I O T R U Ś





Podziękowania
I V  K W A R T A Ł  |  G R U D Z I E Ń  2 0 2 3

Pomaganie sprawia, że nie tylko czujemy się lepiej ale stajemy się lepsi. Pracując z
rodzinami chorych dzieci wiemy jaką wartość ma pomoc. Pomoc materialna i duchowa.

Z jednej strony zakup rzeczy niezbędnych, by ratować życie, z drugiej poczucie, że nie
jest się samemu, z tym na co nie mamy wpływu. Z cierpieniem i chorobą

najukochańszego dziecka. Z poczuciem bezradności. 

Dlatego każda pomoc ma znaczenie. Znaczenie ma Wasza obecność i pomoc. My
staramy się pomagać mądrze, rozsądnie i z sensem. Szanować to, co od Was dostajemy. 

Dziękujemy, że jesteście! 

W  I M I E N I U  P O D O P I E C Z N Y C H  
Z E S P Ó Ł  F U N D A C J I  M I Ę D Z Y  N I E B E M  A  Z I E M I Ą



Skontaktuj się z nami
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N A S Z E  S O C I A L  M E D I A :

https://miedzyniebemaziemia.pl/kontakt/
https://www.facebook.com/FundacjaMiedzyNiebemaZiemia
https://www.linkedin.com/company/fundacja-miedzy-niebem-a-ziemia/
https://www.youtube.com/channel/UCartud-hk6FCXL8kfcSR5GA
https://miedzyniebemaziemia.pl/
https://www.linkedin.com/company/fundacja-miedzy-niebem-a-ziemia/
https://www.instagram.com/miedzy_niebem_a_ziemia/

